
Muut asiat 
   
NuVa 20.10.2022 § 80  
   

Muut mahdollisesti esille tulevat asiat. 
  
Päätös  

 Nuorisvaltuuston somevastaavat voisivat käydä tekemässä 
nuorisovaltuuston instagramiin päivityksen frisbeegolf radoista 
alakouluilla. Jaako Uusimäki aikoi ottaa Nivala lehteen, jonka 
jutussa ei oltu mainittu nuorisovaltuusto frisbeegolfkorien 
sponsoroinnista. Sivistysjohtaja Riitta Viitakangas pyysi 
nuorisovaltuustolta puhujia Lasten ja nuorten foorumiin 14.11. 
Puhujiksi valittiin puheenjohtaja Jere Jämsä ja Neela 
Korkiakoski. Nuorisofoorumiin Ouluun 21.11. kutsuttiin 
popnuvan edustaja, sekä yksi nuorisovaltuutettu. Aikaisemmin 
lähtijöiksi valittiin Jenni Jämsä ja Tenho Kangas, mutta toisen 
heistä on jäätävä pois tältä reissulta. Toiseksi lähtijäksi arvottiin 
Tenho Kangas. 


